
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. számú 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 
 

2011.február 9.-én  
Megtartott nyílt, üléséről 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



- 2 - 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. február 9.-én 
megtartott nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 Cselovszki László képviselő 
 Ivánszki Miklósné képviselő 
 Komjáthi Gábor képviselő 
 Kollár András képviselő 
 Kökényné Hipszki Judit képviselő 
 Katymári László képviselő 
 
Tanácskozási joggal jelen van: Várnai Ildikó jegyző 
 Duhonyi József alpolgármester 
 
Hrncsjár Mihályné polgármester köszönti a képviselő-testületi tagokat, az alpolgármestert a 
jegyzőt, a Szlovák Kisebbségi Önkormányzat elnök helyettesét, a Veres Pálné Általános 
Iskola igazgatónőjét és a Napsugár Óvoda óvodavezetőjét.  
A jelenléti ív alapján megállapította, hogy a képviselő-testületi ülésen 7-fő jelen van, így a 
képviselő-testület határozatképes, és az ülést megnyitja. 
 
Jegyzőkönyv-hitelesítőknek javasolja Ivánszki Miklósné és Kökényné Hipszki Judit, 
képviselőket, akiket a Képviselő-testület egyhangúlag elfogadott. 
 
Ezek után a polgármester javaslatot tett az ülés napirendi pontjaira. 
 
 
 

1.) Az Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. évi üléstervének megvitatása, 
elfogadása 

2.) Vanyarc Község Önkormányzat 2011. évi költségvetése 
3.) A könyvtár-közösségi színtér 2011. évi munkaterve, „Sokszínű Falunap” 

megszervezésének megvitatása 
4.) Egyebek 

 
 
Hrncsjár Mihályné 
Mielőtt megnyitnám az ülést, szeretném megkérdezni, a testület tagjait, hogy hozzájárulnak-e 
hangfelvétel készítéséhez? 
 
A képviselő-testület 6igen 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 

1/2011.( 02.9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a 
képviselő testületi ülésről hangfelvételt készít, a jegyzőkönyv elkészítésének 
megkönnyítése érdekében. 
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Határidő: folyamatos 
Felelős: Hrncsjár Mihályné 
 
 

1.) Az Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. évi üléstervének megvitatása, 
elfogadása 

 
 

Hrncsjár Mihályné: 
Önök előtt van az az írásos előterjesztés, amelyben összefoglaltuk a 2011. évi üléseink főbb 
témáit, tervezett munkarendünket. Amennyiben van hozzászólás, vagy javaslat ezzel 
kapcsolatban, azt kérem, tegyék meg. 
Katymári László: 
Már többször felvetettem, és akkor sem támogattak, de ismét javaslatot teszek az ülések 
kezdési időpontjának megváltoztatására. Sok polgár dolgozik még a kora délutáni órákban, és 
lehet, hogy szeretne mégis jelen lenni a nyilvános üléseinken. Kérem, hogy a kezdési 
időpontot tegyük át legalább 16 órára. 
Kökényné Hipszki Judit: 
Szerintem fel kellene venni a napirendek közé, az újonnan alakult Veres Pál Egyesület 
beszámolóját, az eddigi, és a jövőbeni tevékenységükről. Biztosítsunk lehetőséget arra, hogy 
ismertessék céljaikat, elképzeléseiket. 
Duhonyi József: 
Nem hiszem, hogy csak a Veres Pál Egyesületet kellene meghallgatni. Számoljon be 
valamennyi egyesület, legfőképpen azok, akiket az Önkormányzat anyagi támogatásban 
részesít. Értem ez alatt például a sport, illetve a polgárőr egyesületeket. 
Komjáthi Gábor: 
Kökényné képviselő társam javaslatát nem támogatom. 
Cselovszki László: 
A júniusi ülésre tervezett indítandó óvodai és iskolai csoportok, és létszámok alakulásának 
tárgyalását én szeretném előbbre hozni. Javaslom, ezt inkább április végén tárgyaljuk. 
Hrncsjár Mihályné: 
Amennyiben több felvetés nincs, úgy kérem, szavazzanak a felvetett javaslatokról. 
Aki egyetért azzal, hogy az üléseink kezdési időpontja 14 óráról 16 órára kerüljön, az 
kézfeltartással jelezze. 
 
A képviselő-testület 1 igen 2 tartózkodás 4 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 

2/2010.( II. 9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy 
üléseinek kezdési időpontja változatlanul 14 óra marad. 
 
Határidő: azonnal 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Másodszor azt kérdezem, hogy ki ért egyet azzal a felvetéssel, hogy az indítandó óvodai és 
iskolai csoportok, és létszámok alakulásának tárgyalását az áprilisi ülésünkön tűzzük 
napirendre. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 

3/2010.( II. 9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy az 
óvodai és iskolai csoportok létszám alakulását az áprilisi testületi ülésén 
kívánja tárgyalni, és egyben felkéri az intézmények vezetőit, hogy dolgozzanak 
ki javaslatot az intézmények személyi átalakításáról, illetve azok 
költségcsökkentő hatásairól. 
 
Határidő: azonnal 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Kérem, hogy ezekkel a módosításokkal hagyják jóvá a 2011. évi munkatervet. 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 
 
 

4/2010.( II. 9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, elfogadja a 2011. évi 
munkatervet az előzőekben hozott módosító indítványok beépítésével. 
 
 
Határidő: azonnal 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
(A munkaterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
 
 

2.)Vanyarc Község Önkormányzat 2011. évi költségvetése 
 
 
Hrncsjár Mihályné:  
A 2011. évi költségvetés tervezet teljes írásos anyaga önök előtt van. Az intézmények 
költségvetés tervezetét az alkalmazotti tanácsok megtárgyalták, és jóváhagyták. A Béri 
Önkormányzat még nem küldte meg jóváhagyó döntését az intézményfenntartói költségvetés 
tekintetében, de nem is cél, hogy ezen az ülésen elfogadott költségvetésünk legyen, tehát az 
önök előtt lévő tervezetthez kérem a hozzászólásaikat. 
Ezek a számok kizárólag azokat a feladatokat és az azokhoz kapcsolódó költségeket 
tartalmazzák, amelyek ellátása kötelező jellegű. Ugyanazon személyi létszámmal, változatlan 
bérezéssel, mint a tavalyi évben. Ebben nincs semmi olyan juttatás, ami adható, kizárólag 
olyan, amit adni kell. Nincs benne fejlesztés, beruházás, és pályázati önerő sem. 
Kizárólag a fenntartási, működési, kiadásokat, és a munkabéreket tartalmazza. 
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Cselovszki László:  
Óriási mértékű az adókintlévőségünk. Mindent meg kell tenni ezek behajtása érdekében. Nem 
lehet tovább megértő tevékenységet folytatni. Nagyon nagy a probléma, amit kezelni kell. 
Meg kell nézni évről-évre a normatívák csökkenését. Vannak itt külön táblák, amiben 
kimutatták, hogy az állami támogatáson felül mekkora összegeket kell hozzátenni az egyes 
intézmények működtetéséhez. Én nem mondom, hogy csak a normatívából fenntartható egy 
adott intézmény, de a gyermeklétszámok folyamatos csökkenése miatt a normatív támogatás 
olyan mértékben lecsökkent, hogy a pedagógus létszám változatlan megtartása mellett már 
egyszerűen nem tudjuk majd finanszírozni az intézményeinket. 
Az intézményvezetőknek nagyon hamar ki kell dolgozniuk a költségek csökkentésére 
vonatkozó elképzeléseiket, mert néhány hónap múlva, már nem lesz miről beszélnünk. A 
személyi juttatások aránya rendkívül magas. Ez adódhat abból, hogy öregszik az itt dolgozó 
gárda, de abból is, hogy egyre kevesebb a gyermek, egyre kevesebb a lehívható támogatás, a 
létszám pedig változatlan marad. 
 
Nagy Zsuzsanna: 
Azért az elmúlt évhez képest annyi javulás mégiscsak tapasztalható, hogy most nem kell 
normatíváról lemondanunk. A statisztikai létszám emelkedett. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Miből tevődik össze ez a rengeteg adókintlévőség? 
 
Várnai Ildikó: 
Iparűzési adó, gépjárműadó, kommunális adó. Amennyiben befizetés érkezik, azt minden 
esetben hátralékba könyveljük. Ez az összeg az elmúlt 10 év össz. eredménye. Rengeteg olyan 
gépjárműadót görgetünk magunk előtt, ahol a tulajdonos már évekkel ezelőtt eladta az autóját, 
erről van adás-vételi szerződése, csak éppen az okmányirodában nem jelezte. Rajta már nem 
vagyunk képesek behajtani, hiszen nem tudom kivonatni a forgalomból a nem létező autóját. 
A legtöbb tartozónak egyáltalán nincs jövedelme, a segélyből pedig nem tudok tiltani. A 
vállalkozóktól egyszerűen le lehet emelni a tartozást, de akkor kérem a testület megerősítő 
döntését, hogy folyamodjunk ehhez az eszközhöz, és ne bélyegezzék a hivatalt vállalkozás 
ellenesnek. Komoly folyamatot indítunk el, ha következetes és szigorú behajtást kérnek 
tőlünk. Kérem a testületet, hogy akkor ebben legyenek partnerek. A magam részéről teljesen 
igazságosnak tartom, hogy a szabályok mindenkire egyaránt kell, hogy vonatkozzanak. 
 
Katymári László: 
Természetesen mindent meg kell tenni annak érdekében, hogy az adókat beszedjék. Minden 
olyan eszközt, amelyre a jogszabályok felhatalmazást adnak következetesen és keményen 
használni kell. A törvény mindenkire egyaránt vonatkozik. Igen is a nem fizető  tulajdonosok  
gépkocsijait ki kell vonatni a forgalomból, és a vállalkozói adókra be kell nyújtani az 
inkasszót. 
 
Ivánszki Miklósné:  
Nincs más út. Meg kell lépni, és be kell hajtani, amit lehet. Az adót fizetőkkel szemben is úgy 
korrekt, ha a nem fizetőktől minden eszközzel behajtjuk a tartozásokat. 
Az intézmények vonatkozásában, pedig ha tetszik, ha nem, tudomásul kell venni, hogy a 
gyermeklétszám folyamatosan csökken. Az óvoda vezetőjének igaza van abban, hogy a 
beíratott óvodások után nem kellett visszafizetni normatívát, de az étkezési normatívát igen is 
vissza kell fizetni, hiszen az óvoda sokszor fele létszámmal működik. Tudom, hogy a 
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gyermekek betegsége, vagy más okból történő hiányzások miatt, de az intézmény átlagos 
kihasználtsága még a beíratottak arányában is 70%. 
Tudomásul kell venni, hogy a finanszírozás csak rosszabb lesz. Vagy feléljük a tartalékainkat, 
vagy el kell gondolkodni a létszámcsökkentésen, vagy átszervezésben. 
Vanyarc település főállásban, 8 órában foglalkoztat védőnőt, úgy, hogy az egy évben született 
gyermekek száma 3-4 baba. A munkaidejének kihasználtságát meg kell oldani. Mindenki 
tudja, hogy az intézményeket 90% alatti kihasználtság esetén csak ráfizetéssel lehet 
működtetni. Ez a kihasználtság nálunk egyre alacsonyabb. Igaz, hogy tavaly is volt hiány a 
költségvetésben, de volt előző évi pénzmaradványunk, és voltak a költségvetésünkbe 
betervezett beruházások, pályázati önrészek. A beruházás elmaradt, a pályázatot nem kaptuk 
meg, így kihúztuk hitelfelvétel nélkül. Ebben a tervezetben a 15 millió az tényleges hiány. 
Már nincs miből spórolni. Az intézmények átszervezését meg kell kezdeni, úgy, hogy az a 
lehető legkevesebb fájdalommal járjon. A nyugdíjba menők helyére nem lehet újakat 
felvenni. Vagy a 2 intézmény összevonásában kell gondolkodni. Vagy egyéb bevételeket kell 
teremtenünk, de valamit lépni kell. 
 
 
Duhonyi József 
Ezek a problémák már 10 évvel ezelőtt nyilvánvalóak voltak. Akkor már lehetett látni, hogy 
hová vezet a gyermeklétszám csökkenés. 10 éve csak beszélünk róla, hogy valamin 
változtatni kell, de soha nem történt semmi. Senki, nem mert nekirugaszkodni a döntéseknek. 
Most itt van a vége. Vagy meghozzuk a fájdalmas döntéseket, vagy bezárjuk az 
intézményeinket. Tudjuk, hogy itt élő emberek munkahelyről, megélhetéséről beszélünk, de 
ezt most fel kell vállalni, mert különben nem lesz miről beszélni. 
Itt van előttem a költségvetés tervezete, de én semmi megoldási javaslatot nem látok benne. 
Nincs betervezve egy fillér sem pályázati önerőre. Nincs benne semmi olyan bevételi forrás, 
ami nem az államtól érkező támogatás. Be van írva a hitelfelvétel, és kész. Eddig is 
szembesülhettünk a most felvetett problémákkal, de semmi nem történt, semmin nem 
változtattunk. Ezek puszta számok, amiről tudjuk, hogy tarthatatlan helyzetet takarnak. 
Nagyon kellemetlen a döntéseket meghozni. Ezért nem is történt meg az elmúlt 10 évben, de 
szerintem azért vagyunk itt, hogy felvállaljuk, és nem azért, hogy mindenki nagyon szeressen 
minket. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Azért most önök előtt van 5-6 olyan táblázat is, ami eddig még soha nem készült. Azért 
dolgoztuk ki ezeket, hogy mindenki számára látható legyen, hogy hol vannak a főbb gondok, 
hogy lássák, mihez kell hozzányúlni. 
 
Komjáthi Gábor: 
Visszautasítom amit Duhonyi alpolgármester Úr mondott. Én azért lettem képviselő, hogy 
megőrizzem azokat az értékeket, és vívmányokat, amit a településen eddig elértünk. Én 
inkább megköszönöm az intézményvezetőknek, hogy ebből az egyre kevesebb pénzből, még 
működni tudnak. 
Szerintem inkább a bevételeink növelését kell megcélozni. Kellene egy kimutatást készíteni, 
hogy az egyes támogatásokhoz mennyi pénzt kell rendelnünk közpénzekből. Értem ezalatt az 
ingyen étkezést, az ingyen tankönyvet stb. Forintosítani kell, hogy amikor segélykérelmeket 
bírálunk el, akkor látszódjon, hogy adott kérelmező család a  gyermekeire abban az évben már 
hány százezer forint támogatást kapott. Vehetjük a felnőtt támogatást is. A bérpótló 
támogatást, vagy ezt megelőzően fizetett RÁT összegét. Ezekhez a kifizetésekhez minden 
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esetben az önkormányzat tesz hozzá 20 %-ot. Ezekre a támogatásokra, a jogosultak köre 
egyre több. Egyre több a munkanélküli. 
Keressük meg azokat a tehetősebb embereket, akik képesek segítséget nyújtani. Fizessen évi 
50 ezer forintot, aki ezt megteheti. Próbáljunk meg nagyobb intenzitású felvilágosító munkát 
végezni, hátha több gyermek születik. Mindig jöhet valami váratlan lehetőség, vagy 
valamiféle változás, amire most nem is számítunk. Addig az intézményeinket fenn kell 
tartani. 10 évvel ezelőtt, még azt is meg kellett magyarázni a Vanyarci szülőknek, hogy miért 
tanul a mi iskolánkban egy Béri gyermek. Most meg olyan helyzetben vagyunk, hogy alig jön 
össze egy osztály indításához szükséges létszám.  
 
Kollár András:  
Részben elfogadom a kritikát, de azért az nem igaz, hogy nem tettünk semmit. Megpróbáltunk 
a lehetőségeinkhez mérte megtakarításokat elérni. Szigeteltük az intézményeket, hogy 
csökkentsük a fűtési költségeket. Próbáltunk mi már több helyről gyerekeket hozni. Például 
Egyházasdengelegről is, de ezek a tárgyalások sajnos nem jártak sikerrel. 
 
Cselovszki László: 
Minden elismerésem az intézményvezetőké, de dicséretet akkor osztogassunk, ha bármiféle 
megtakarítás látható. Ugyanazzal a létszámmal képezünk fele annyi gyereket. Az óvodában 
már egy csoporttal kevesebb van, de a meglévő két csoporthoz is kevés a gyereklétszám. 
Júliustól itt gyökeres változásokra lesz szükség. Akár összevonásra is. Az üres épületeket 
pedig hasznosítani kell másra, vagy bérbe kell adni, vagy esetleg eladni. Most nem csak az 
óvodáról és az iskoláról beszélek. Ide értem a könyvtárat is. Az egész kastélyépület 
könyvtárként működik. Szerintem ott is nagyon körül kell nézni, és vagy kisebb helyre 
összeköltözetni a kastélyon belül, vagy keresni kell, a könyvtárnak másik helyet mondjuk az 
iskola épületében. A kastélyt pedig megfelelően lehetne hasznosítani egyéb célra, vagy ha 
nem tudjuk, akkor szintén bérbe kell adnunk. A magam részéről meg fogom szavazni a 
drasztikus változtatásokat. 
 
Schneider Éva: 
Nem a megdicsérés, vagy az elmarasztalás miatt, de néhány tény adatot szeretnék elmondani 
én is. 15 pedagógussal dolgoztunk Vanyarcon, Béren pedig 2 pedagógust foglalkoztattunk. 
Ma Vanyarcon, 12, Béren pedig 1 pedagógusunk van. A túlóra szám igaz, hogy 21,5, de 
ebben benne van 7 szakkör is. Ezek kimondottan tehetséggondozó szakköröket jelentenek. A 
többi túlóra a kötelező óraszámokból adódik. Egy napközis csoportot megszüntettünk. A 
tanulószoba pedig nem mérlegelés kérdése. Ez kötelező mindaddig, amíg bejáró tanulóink 
vannak. Az informatikát és a technikát osztálybontásban tanítjuk, ezen tényleg tudunk majd 
változtatni, bár ez összesen 8 órát jelent. 
Dologi kiadásokra szinte egyáltalán nem terveztünk, kizárólag pályázaton nyert eszközeink 
vannak most már évek óta. Csinálhatunk művészeti oktatást, de az pénzbe kerül. Az iskolának 
nincs bevétele, mert hát miből lenne? Kiadhatom bérbe az osztálytermeket, de tessék, 
mondani ki fogja kibérelni? 
 
Duhonyi József: 
Nincsenek az iskola épületében tanfolyamok! Ha nem is a bevétel miatt, de legalább legyen 
lehetőség. 20 éve van már egy felszerelt nyelvi labor, de nem hallottam egyetlen Vanyarci 
gyermekről, sem aki ennek segítségével szerzett volna nyelvvizsgát. Miért nem lehet 
számítástechnikai tanfolyamokat indítani. Van hozzá pedagógus, van hozzá helyiség, és van 
hozzá eszköz. 
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Nyitni kell az intézmény vezetőknek, menni kell gyerekeket elcsalni másik településekről, 
meg kell győzni a szülőket, hogy Vanyarcon van olyan plusz, amiért érdemes nálunk iskolába 
járatnia a gyermekét.  
Lehet azt is mondani, hogy minden úgy jó, ahogy van, csak akkor pár év múlva mi visszük 
máshová a gyermekeinket. Vásároljunk egy kisbuszt, és szállítsuk ide ingyen a környékbeli 
gyermekeket. Nem nekünk kell feltalálni az iskolabuszos rendszert, ez más országokban már 
ragyogóan működik. 
 
Komjáthi Gábor:  
Volt már itt felnőttoktatás. Volt már tanfolyam, és volt már mindenféle próbálkozás 
gyermekek idecsalogatására. A nyelvi labor segítségével pedig igen is tettek már gyermekek 
alapfokú nyelvvizsgát. 
 
Duhonyi József: 
A helyiségeket délután adjuk bérbe tanfolyamokra, rendezvényekre. Nyáron szervezzünk 
táborokat. Hívjuk ide a karatésokat, szervezzünk nekik az iskola épületébe kapcsolódó 
felkészítéseket. Csináljunk lovas táborokat. Hozzunk ide életet. Ezer dolgot lehetne csinálni, 
csak induljanak el végre. 
 
Katymári László:  
Nem most kellene erről tárgyalni. Ebben a költségvetésben nem szerepelnek a Duhonyi Úr 
által elmondottak. Én már nem részletezem a hozzászólásaimat, viszont arra szeretnék 
mindenképpen választ kapni, hogy miért nem foglalkozik a költségvetés a vállalkozásokkal. 
Én nagyon szívesen, órákon keresztül részt vennék, vagy részt vettem volna olyan 
megbeszéléseken, ahol tételesen felsorolhatnám, hogy milyen típusú támogatásokat vehetnek 
igénybe a vállalkozók. Nem akarom, ezekkel untatni a testületet nagyon nagyon sok érdekes 
dolog van, de hát úgy látszik, hogy itt egy külső, vagy egyéb véleményre nincs szükség az 
összeállításnál. Amit még én el szeretnék mondani, illetve kérdezni szeretnék itt a helyiségek 
bérleti díjával kapcsolatosan, például van itt a kultúrotthon működésénél „nem kulturális 
rendezvények, vásárok, oktatások kiállítások”. Megnéztem, hogy oktatás, kiállítás az 
szerintem kulturális tevékenység. A kultúra szót úgy definiáljuk, hogy az emberiség által 
létrehozott szellemi termékek összessége, tehát itt is, ne akarom untatni a testületet, de 
alapvetően nagyon sok dologban nem tudok egyetérteni és nem tudom elfogadni ezt a 
költségvetést, és hiányolom, hogy nincs alkalom arra, hogy az ember ezeket elmondja. 
Nagyon sok téma van bennem, de vannak itt ugye idegesebb típusú képviselők, akik esetleg 
nem bírják az én hozzászólásomat, úgyhogy én meg is köszönöm. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Azért a hasznos ötleteket elmondhatja! 
 
Katymári László: 
Majd ha lesz arra egy szűk szakmai fórum, akkor nagyon szívesen elmondom, de ez a hely ez 
nem alkalmas erre. Itt tulajdonképpen egy konkrét előterjesztés kellene, ahol van több verzió, 
és akkor az ember tud dönteni, de ez az előterjesztés ez nem arról szól. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Akkor most az lenne a feladata ennek a testületnek, hogy szabjuk meg azt az arculatot az 
iskolának, óvodának, amin el kellene indulniuk? 
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Duhonyi József: 
Az lenne a feladata, hogy lépjen. Minden, amit most megbeszélünk, vagy amit eddig 
megbeszéltetek azt később számon kell kérni. Eddig, ami felvetődött, azt megbeszélték, egy 
év múlva megint megbeszélték, és közben nem történt semmi. Hol a vége. Mikor történik 
ténylegesen valami? Most még van 35 millió tartalékunk, most még léphetünk. Később már 
nem lesz lehetőség. 
 
Cselovszki László: 
Lássuk be, hogy pont a pénzhiány okozza a változtatás szükségességét. Nem hiszem, hogy 
nekünk kell szakmai döntéseket hozni. Kellenek hozzáértők, aki megfogalmazzák, hogy 
milyen irányba lehet elmozdulni. Én annyit tudok, hogy ne akarjunk technikai sportokat 
idehozni, mikor ilyen természeti környezetben élünk. Hozzunk ide kerékpáros sportot, vagy 
bármi olyat ami a környezetünkbe illeszkedik. 
 
Komjáthi Gábor: 
Minden évben volt cél. Minden évben az volt az elvárás, hogy legyen a faluban iskola, óvoda 
polgármesteri hivatal stb., és ezek működjenek megfelelő szinten. Nem az volt a cél, hogy a 
falu kalácsot süssön, vagy legyen üdülési központ. Ha ezt meg tudjuk oldani, akkor ez a cél. 
 
Duhonyi József: 
Igaz, hogy most megtudjuk, de két év múlva már nem lesz miről beszélni. 
 
Shneider Éva: 
Azért azt ne felejtsük el, hogy mi egy nemzetiségi nyelvet oktató intézmény vagyunk. Emellé 
túl sok mindent, már nem tudunk letenni. 
 
Duhonyi József: 
Nincs kihasználva az iskola épülete, sem nyáron, sem délután. Ez több éve téma, mégsem lett 
számon kérve semmi. Lássuk meg, hogy ez a falu stagnál. Nincsen semmi plusz. Egyszerűen 
be vagyunk gubózva. El kell mozdulni. Töröljük az iparűzési adót, csaljunk ide 
vállalkozásokat, akik munkahelyet teremtenek, vagy telephelyet létesítenek, és ide jelentik be 
a gépkocsijaikat. Keressük meg a befektetési lehetőségeket, és keressünk hozzá befektetőket.  
Jelenleg ez a falu szépen megtartotta az értékeket, működteti az intézményeket, de nincsen 
semmiféle fejlődés. 
 
Katymári László: 
Csak egy rövid gondolat. Eddig arról nem volt szó, hogy csak a pénz számít. Én nagyon nagy 
örömmel vállaltam a szociális bizottság elnöki feladatait. Én meg is kerestem az iskola 
igazgatóját, és nagyon sok mindent ígértem neki. Többek között pszichológusokat, amit ő 
nagy örömmel fogadott.  
Mivel megszüntették a bizottságot, és nem volt egy szakmai műhely ahol ezt végigvigyük, én 
ezt a szakmai munkámat és az ötleteimet átvittem a Veres Pál Egyesülethez, ahol ezt meg 
kívánjuk valósítani. Tehát van egy fogadó tér. Itt ebben az önkormányzatban, - most már itt 
élek 8 éve,- van egy szemlélet probléma. Nem akarják ezt fogadni. Tehát itt nem pénzről volt 
szó. Tehát amíg ezen a településen nem lesz egy szakmai műhely, addig itt ezen a téren nem 
lesz változás. 
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Kollár András: 
Nekem csak annyi kérdésem lenne a Katymári Úrhoz, de lehet, hogy információ 
szegénységben szenvedek, hogy amikor Ponyiakai András erre a kultúrházban rákérdezett, 
hogy Katymári Úr, ezt ingyen? Akkor az Ön válasza az volt, hogy nem, ezt pénzért. 
 
Katymári László: 
Bocsánat, az egy teljesen más dolog volt. Én nem erről beszélek. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Én végighallgattam ezt a beszélgetést, de szerintem haladjunk inkább. Azt szeretném 
kérdezni, hogy a védőnői szolgáltatást, lehetnek-e más településsel közösen, társulásai 
formában működtetni? 
 
Várnai Ildikó: 
Először a védőnővel kell beszélnem, hogy vállal-e még egy körzetet, és, hogy szakmailag 
egyáltalán vállalhat-e? Kíván-e vállalkozásban dolgozni. Keresni kell olyan településeket, 
ahol nincs védőnő. Meg kell kérdezni, hogy tud-e, akar-e közösen foglalkoztatni velünk. 
 
Katymári László: 
A kormány most az új programja keretében több százezer munkahelyet teremt. Szeretném 
kérdezni, hogy tudunk-e már valamit ebben a témában. 
 
Duhonyi József: 
Az önkormányzat benyújtotta a pályázatot az igényekre. Természetesen ez nem sok százra 
vonatkozik, hiszen a leosztott anyagiak határozzák meg, hogy melyik térségben melyik 
településen mennyit kaphatnak. 
 
Katymári László: 
Én most nem erre gondoltam. Meg lehet nézni a vállalkozói lehetőségeket. Most például 
ragyogó lehetőség van munkahelyteremtésre. Mindenki, aki legalább 3 hónapja 
munkanélkülin van, lehetősége van, kamatmentes hitelt felvenni most 3 millió forintot kaphat, 
egyetlen feltétel, hogy kocsmát nem nyithat belőle. Ha most ezt falu szinten támogatjuk, 
akkor a kezdő vállalkozó magát már el tudja tartani. Gondolkodjunk el azon, hogy miben 
tudjuk ezt támogatni. Ha csak 8 ilyen ember lenne, az is sokat jelentene. Lehet itt szellemi 
szolgáltatásokra is vállalkozást indítani. Ha a pedagógusok helyében lennék, ebben is 
gondolkodnék. Várhatóak esetleges leépítések, akkor már megoldott lenne a helyzetük. A 
vállalkozásé a jövő. Másként nem lesz változás. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Nem tudom, hogy ebben hogyan kéne helyt állnia az önkormányzatnak. Abban biztos vagyok, 
hogy mindenben támogatnánk őket. Akár helyet is adnánk ingyen, ahol árulhatná a termékeit.  
Szerintem már azzal is támogatjuk a vállalkozókat, hogy nem emeltük meg az iparűzési adó 
mértéket. 
Visszatérve az adóhátralékokra, inkább azokat kellene rendbe tenni. A 10 évvel ezelőtti 
göngyölítet tartozásokat szerintem törölni kellene. 
 
Duhonyi József: 
A törvény nem ismerete, senkit nem ment fel a kötelezettségeink teljesítése alól. Miért nem 
jelentette be a gépkocsi értékesítést. Meg kell próbálni behajtani mindent. 
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Hrncsjár Mihályné: 
Átadnám a szót az ülésünkön megjelent vállalkozóknak. Szeretnék elmondani problémájukat. 
 
Pavkó Andrásné: 
A vállalkozók nevében szeretnék elmondani néhány gondolatot, ami nekünk egy kicsit fájó. 
A kenyérszállításról, a tejszállításról, meg egyéb szállításról, ami mozgó árusításként jelenik 
meg Vanyarcon. Mi nem akarjuk kitiltani őket, de amit tudunk, az az, hogy ők napi 500 
forintért járják a falut, ami nem jelent semmi költséget. A környékbeli településeket felhívtuk, 
és ott 5000 forintnál kezdődnek a díjak. Nemcsak kenyeret, tejet árulnak, hanem túrót, és 
egyebeket is. El kell mondani, hogy ránk a HCCP rendszer nagyon komoly előírásokat 
tartalmaz. Rájuk semmi higiéniai körülmény nem vonatkozik. Csak annyit szolgáltatnak, 
hogy helybe viszik a kenyeret. Én 44 éve itt dolgozom. Régen 2 bolt volt a faluba és akkor is 
eljutott az idősekhez a kenyér. Pont, most amikor ilyen nehéz helyzetet élünk, nagyon kemény 
harcot vívunk, és még ilyen terheket rónak ránk. Tulajdonképpen nem csak a kenyérről van 
szó, mert ha eljön hozzánk valaki kenyérért az mást is vásárol.  
Mindenki tudja, hogy mennyi iparűzési adót fizet közülünk. Ennek arányában kellene kiróni 
rájuk is a terheket. Tudjuk, hogy az őstermelőket nem lehet eltiltani az árusítástól, de az ilyen 
mozgóárusokat igen is el lehet küldeni, csak egy önkormányzati módosító rendelet kellene. 
Köszönöm a figyelmüket és megkérem a többieket is hogy szóljanak hozzá. 
 
Hobdadni Jánosné: 
Csak annyit szeretnék mondani, hogy még abból a kis pénzünkből is a hasznot elviszik 
Diósjenőre. 
 
Bálint Attila: 
Megkérdeznénk a jelenlegi testületi tagokat, hogy minek választottuk őket, ha nem képviselik 
a mi érdekünket. Mert mi a bizalmunkat adtuk nekik. Minket mindig megtalálnak, minket 
mindig utol tudnak érni. 
 
Komjáthi Gábor: 
A mozgóárusok fizetendő díjainak megállapításánál figyelembe vettük a helyi vállalkozók 
által fizetett iparűzési adót. Ennek arányában lett megállapítva. 
 
Pavkó Andrásné: 
Ne erről beszéljünk, hanem arról, hogy mi munkahelyeket biztosítunk. Akkor menjen tönkre a 
mi vállalkozásunk, és zárjanak be a boltok? Családok élnek ezekből a vállalkozásokból. 
Akkor, most bezárjunk, vagy sztrájkoljunk, vagy ne nyissunk ki 2 napig? 
 
Komjáthi Gábor: 
Az árusok által fizetett díjak éves összege magasabb a vállalkozók által fizetett iparűzési 
adónál. Ennek arányában lett megállapítva. Tehát most az a kérés, hogy egy protekcionista 
döntést kellene hozni a testületnek, hogy preferáljuk a helyi vállalkozásokat és emeljük meg a 
mozgóárusok díjait. 
 
Pavkó Andrásné: 
Igen, az a kérés, mivel így tönkre tesznek minket. Csak a szemétszállítási díjra évi 50 ezer 
forintot kell fizetnem. 
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Hrncsjár Mihályné: 
Nagyon megértem a problémát, hiszen magam is vállalkozó vagyok, de most a falu többi 
lakójának az érdekét is figyelembe kell vennem. Igen is igény van rá, hogy házhoz vigyék a 
kenyeret, vagy a tejet. Én már arra is gondoltam, hogy miért nem állnak össze a helyi 
vállalkozók, és vesznek egy autót, amivel maguk is házhoz tudnának szállítani. 
Két oldala van a dolognak. 
 
Bálint Attila: 
Kezdjük el az alapoktól. Közúton nincs élelmiszer árus. Csak kijelölt helyen, amit az 
önkormányzat megenged neki. Azért, hogy ellenőrzéskor meg lehessen találni őket. 
 
Kollár András: 
Még az én polgármesterségem alatt történt, hogy a kenyeres 2 órát várakozott, hogy bejusson 
a jegyzőasszonyhoz, és ezalatt 10-en hívtak fel, hogy még a kenyerest is kitiltottátok tőlünk? 
Még ezt is el akarjátok venni a falutól? Ezt csak azért mondom, hogy érzékeljétek, hogy 
minket az egész falu választott, és sokaknak igénye van a mozgó árusok jelenlétére. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Nekem is az a javaslatom, hogy biztosítsanak megrendelésre a helyi vállalkozók 
házhozszállítást. 
 
Bálint Attila: 
Van a falunak családgondozója. Vállalja fel ő. 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
De hát ebből a vállalkozónak lenne haszna! 
 
Bálint Attila: 
Nekem ilyen haszon nem kell! Egy ilyen autóra olyan szigorú előírások vannak, és olyan 
fenntartási költségek, hogy ezt nekünk nem éri meg működtetni. Kérdezem én, hogy kinek ad 
nyugtát például a tejes. 
 
Pavkó Andrásné: 
Inkább a szemléleten kellene változtatni, mert sokan Vanyarcon, ha elgondolkodnának, hogy 
miért gazdagítsunk idegeneket. Sőt sokan nem jönnek hozzánk vásárolni, inkább elmennek 
máshová, mert azt gondolják, hogy nem gazdagítanak minket. A szemléletnek kellene itt 
megváltozni. 
Mi elmondtuk, hogy mi a kérésünk, remélem, hogy valamiféle választ kapunk a döntésről, és, 
hogy továbbra is együtt tudunk működni. Köszönjük, hogy meghallgattak. 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Ez egy nagyon összetett probléma, szerintem gondoljuk végig, esetleg folytassunk további 
tárgyalásokat a vállalkozókkal, és a következő ülésen hozzuk meg az erre vonatkozó 
döntésünket. 
Most pedig ha a költségvetéssel kapcsolatban nincs több hozzászólás, javaslom, térjünk át a 
következő napirendi pontunkra. Átadom a szót Nedeliczki Teréznek. 
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3.) A könyvtár-közösségi színtér 2011. évi munkaterve, „Sokszínű Falunap” 
megszervezésének megvitatása 

 
Nedeliczki Teréz: 
Az írásos előterjesztésünk minden tevékenységünket tartalmazza, azt csak néhány gondolattal 
szeretném kiegészíteni. 
Nem szeretném rabolni az időt, így én örömmel vettem, hogy a két alpolgármesterrel történő 
egyeztetés során már előzetesen kirajzolódott a jövőbeni elvárásokkal kapcsolatos elképzelés. 
Bár sajnos olyan hírek jöttek vissza, hogy én ezen megsértődtem. Ez nem igaz, de azt el kell 
mondanom, hogy néhány dolog rosszul esett. Például, hogy én menjek el a Mártival Palotásra 
és nézzem meg, hogy hogyan kell megrendezni egy fesztivált. Szerintem a Haluska fesztivál 
megrendezése után nem hiszem, hogy nekünk Palotáson kellene tanulni.  
Szintén előkerült, hogy a haluska fesztivál unalmas és egyhangú, amit én részben elfogadok, 
de azért ennek nem az a célja, hogy céllövöldés falunap legyen. A haluska fesztivál egy 
tematikus fesztivál, és a tematikus fesztiválnak van jövője. Egyébként a Haluska fesztivált, én 
szívesem megbeszélem mással is, mint akik eddig benne voltak a szervezői körben. Most 
ezzel nem akarom húzni az időt.  
Mivel most a költségvetést tárgyalják, így helyénvalónak tartom elmondani, hogy a kultúra 
soha nem volt és nem is lesz nyereséges. Pályázatokon valóban lehet támogatásokhoz jutni, 
de azért a pályázat megírása nem 1 nap, és akkor befejeztük, hanem azért ez sokkal több időt 
vesz igénybe. Amit kívülről látnak az az, hogy a haluska fesztivál 1 nap. Látni kell azért, hogy 
e mögött mekkora munka van. 
 
Duhonyi József: 
Mielőtt még elhíresülnénk, mint kultúrát kifogásoló személyek, tisztázni szeretném, hogy a 
mi felvetéseink nem erről szóltak. Minden elismerésünk a haluska fesztiválé, de nem ez a 
kérdés. Arról szóltak a felvetéseink, hogy az önkormányzat mit vár el, egy 8 órában 
foglalkoztatott népművelőtől. Az elvárás, hogy nyitvatartási időben valóban nyitva legyen a 
könyvtár. A haluskán kívüli egyéb rendezvények szervezése, és valamiféle bevételnövelésre 
törekvő munka. Szó volt a kastély hasznosításának lehetőségeiről, és nem csak arról hogy 
adjuk bérbe, hanem arról, hogy kérünk javaslatot  egyéb hasznosítási lehetőségre. 
Most a haluska fesztivált tegyük félre. A régiós tevékenységét a munkaidejében végzi, ami 
azért valljuk be nem szerencsés, még akkor sem, ha esetlegesen hoz forrást az 
önkormányzatnak. Egyszerűen egy munkaidőben azzal illik foglalkozni, amiért a fizetését az 
önkormányzattól kapja. Ez most megoldódott magától, de nem mehettünk el mellette. 
 
Nedeliczki Teréz: 
Én természetesen nem zárkózom el semmi elől. Megcsinálom a leltározást, megpróbálom 
összébb húzni a helyigényünket, és az esetlegesen felszabaduló termek hasznosítására is lesz 
javaslatom. Felvetődött a pince hasznosítása is, ahol talán a kondi terem kaphatna helyet.  
Túl sok rendezvényt nem ígérhetek, hiszen pénz nélkül korlátozottak a lehetőségeim. 
Pályázok mindenre, amire csak lehet, és remélem, sikeresek leszünk. 
Ha van ötlet az ifjúsági klub újbóli beindítására, én arra is hajlandó vagyok. Képzéseket is 
indíthatunk. Felmerült egy kávézó kialakításának ötlete is, de ez szintén pénzfüggő. Kérem, 
vegyék figyelembe, hogy nincs segítségem, én egyedül vagyok. Tény pedig, hogy a kastélyt 
nagyon nehéz kifűteni. 
 
Cselovszki László: 
Mondjuk el azért a jót is. Nedeliczki Terire nem a könyvtárnak van szüksége, hanem a 
falunak. Nélküle nagyon sok dolog nem valósult volna meg. A mi szándékunk az volt, hogy 
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lépjünk előre. Muszáj tudomásul venni, hogy bevételekre van szükség. Mindent meg kell 
tenni, és minden lehetőséget számításba kell venni. 
 
Duhonyi József: 
Amennyiben a könyvtárban szépen sorba vannak rakva a katalogizált könyvek, ha mindig 
nyitva áll, amikor annak nyitva kell lenni. Ha a programok sokasága áll rendelkezésre, akkor 
senkit nem érdekel, hogy ki hol dolgozik pluszban, és merre jár, de ha nem ezt látjuk, és 
valamit be kell zárnunk pénzhiány miatt, akkor nem az iskolával fogjuk kezdeni. 
Gazdaságilag is rendet kell rakni. 
 
 
 
Kökényné Hipszki Judit: 
Nem lehet mindent gazdasági szempontból nézni. Nem csak néhány gyermeket, hanem az 
egész falut kiszolgálja egyedül. Természetesen fel kell tárni a racionalizálási lehetőségeket, és 
meg kell lépni. A kultúrát nem lehet forintban mérni. Értem a felvetést, de kérdezem az 
alpolgármester urat, hogy hogyan nyúljunk hozzá. 
 
 
Duhonyi József: 
Nyitni kell. Olyat kell hozni, ami máshol, nincs. Minden intézménnyel az a bajom, hogy a 
feladataikat jól ellátják, de nem hoznak semmi újat. 
 
 
 
Katymári László: 
Én a Terikének a szakmaiságát nem kérdőjelezem meg, viszont túlzottan öntörvényűnek 
tartom, és kiégettnek. Nagyon szívesen látnám, ha segítséget kapna, más szakember 
személyében, a megújuláshoz. Kellene önkorlátozást kifejtenie az öntörvényűségével 
szemben. 
Én szerintem az úgynevezett szobaszínházak felé kellene nyitni. Szívesen néznék 
monodrámákat. Ebben segítséget is tudnék nyújtani. 
 
 
 
Nedeliczki Teréz: 
A kultúrházunk alkalmatlan színházi előadásra. Értem, amit felvetett a képviselő úr, de ezeket 
én egyedül nem tudom felvállalni. Nekem nincs segítségem. Eddig nem volt civil szervezet, 
akik ebben tudtak volna segíteni. 
 
 
Ivánszki Miklósné: 
Szerintem az eddigi rendezvényeink is színvonalasak, és mindenben megfelelőek voltak. 
 
 
Hrncsjár Mihályné:  
Örömmel fogadtuk a Veres Pál egyesület létrejöttét. Többször beszélgettem már az egyesület 
tagjaival, és biztosítottuk egymást az együttműködési készségünkről. Szívesen vesszük 
ötleteiket és kezdeményezéseiket. Természetesen partnerek vagyunk a falunap 
megszervezésében és lebonyolításában. Most nem fogjuk tudni eldönteni, hogy pontosan 
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mikor kerüljön megrendezésre, és azt sem a testületnek kell kidolgoznia, hogy miféle 
programokkal, de nyitottak vagyunk mindenre. 
Folytatni fogjuk a tárgyalásokat, igény felméréseket, és minden érintett szervezet 
bevonásával, felajánlott segítségük elfogadásával vesszünk részt a falunap szervezésében. 
Javaslom, hogy zárjuk le a közművelődési előterjesztésről szóló vitánkat, és ha nincs több 
hozzászólás, akkor fogadjuk el a beszámolót. 
 
 
 
 
 
A képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 
 
 

5/2010.( II. 9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a 
2011.évi Közművelődési Könyvtári Munkatervet elfogadja. 
 
Határidő: 2011. február 10 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 
 
( A munkaterv a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
 
 
 
 
 

4.) Egyebek 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
Mielőtt tovább mennénk, szeretném tájékoztatni a testületet, hogy megbeszéléseket 
folytattunk az egyházzal abban a kérdésben, hogy az iskolát, illetve az óvodát esetlegesen 
egyházi működtetésre adnánk át. Ezek egyelőre kizárólag érdeklődés, és tájékozódás szintjén 
értelmezendők. Semmiféle ígéret, vagy konkrétum nem hangzott el. 
Felvetődött továbbá, hogy a jelenlegi házi szociális gondozásért fizetett térítési díjat el kellene 
engednünk. Az eddigi két gondozotthoz további kettő személy kérte még a Pásztói Többcélú 
Kistérségi társulás által foglalkoztatott gondozó segítségét. Mind a 4 gondozott anyagi 
helyzete indokolttá teszi a szolgáltatás igénybevételének ingyenességét. 
Kérem ezzel kapcsolatos döntésüket. 
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A képviselő-testület 6 igen 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 
 

6/2010.( II. 9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, az ellátottak anyagi és 
szociális helyzetének ismeretében úgy döntött, hogy 2011. január 1-től a házi 
szociális ellátásban részesülő Mega Mihályné Vanyarc Petőfi utca 92, Nándori 
Pálné Vanyarc Táncsics utca 26, Csányi Pálné Vanyarc Hunyadi utca 8, és Kiss 
Lajosné Vanyarc Kun Béla utca 3. szám alatti lakosokra vonatkozóan 
gondozási díjat nem állapít meg. Ezáltal nevezettek ingyenes gondozásban 
részesülnek. 
 
Határidő: folyamatos 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
 
 
 
 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné:  
Végül döntést kell hoznunk abban a kérdésben, amit már decemberbe megbeszéltünk, csak 
akkor még nem születtek meg azok a döntések, melyek alapján az önkormányzatok a vizi 
közműveik üzemeltetési jogát 2011 március 1.től átadják a DMRV ZRT-nek. Most erről az 
átadásról nekünk is dönteni kel, és ezt követően állapíthatjuk meg a 2011. évi ivóvíz hatósági 
árának mértékét. 
Az előterjesztés önök előtt van, kérem, hozzák meg döntésüket. 
 
 
 
A képviselő-testület 5 igen 2 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 
 
 

7/2010.( II. 9) számú képviselő-testületi határozat: 
 

Vanyarc Község Önkormányzat Képviselő-testülete, úgy döntött, hogy a 
település Vizi közműveinek üzemeltetési jogát 2011. március 1.-től 2015. 
december 31.-ig a DMRV ZRT-nek kívánja adni. Ennek érdekében a 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
szerződésmódosítási és szerződéskötési jogosítvánnyal. Továbbá hozzájárul 
ahhoz, hogy a Nyugat-Nógrád Vízmű KFT. alakulásakor 23 önkormányzat 
tőketartalékba a társaságba átadott vagyonát, amennyiben az Önkormányzatok 
kérik, a tőke tartalékban lévő vagyonukat-az ÁFA visszafizetési kötelezettség 
és az esetleges felmerülő költségterhek vállalása mellett- visszarendezhetik. 
  
Határidő: 2011. március 1 

  Felelős: Hrncsjár Mihályné polgármester 
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Hrncsjár Mihályné:  
Ezen döntés elfogadásával az ivóvíz 2011. évi hatósági árának mértéke 370,-Ft/m3 + 25% 
ÁFA. 
 
 
 
A képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett megalkotta az 1/2011.(II.9) 
számú önkormányzati rendeletét. 
A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
 
 
Katymári László: 
Mielőtt az ülést bezárnánk, szeretném megkérdezni, hogy a múlt ülésen leszavazott 
kérdéseim, előterjesztéseim, és javaslataim mikor kerülnek megtárgyalásra? 
 
 
 
Hrncsjár Mihályné: 
A soron következőülésünkön napirendi pontként fogjuk tárgyalni. 
 
 
 
Több napirendi pont nem lévén a polgármester megköszönte a részvételt, a nyílt ülést bezárta 
 
 

 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Hrncsjár Mihályné Várnai Ildikó 
 polgármester jegyző 
 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 

Ivánszki Miklósné     Kökényné Hipszki Judit 
    képviselő                képviselő 


